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Voorwoord door de voorzitter
Beste Leden
Bij deze doe ik nogmaals een oproep betreffende Nieuwtjesdienst 
en Rondzendverkeer. Op de laatste ledenbijeenkomst is er uitleg 
gegeven betreffende Rondzendverkeer en Nieuwtjesdienst.

RONDZENDBOEKJES
Buiten de rondzendboekjes van de vereniging ontvangen heeft de 
vereniging ook rondzendboekjes van Philatelica. Deze boekjes 
zijn door ondergetekende en Lei Hotterbeekx uitgezocht aan de 
hand van een lijst van Philatelica. De thema's van deze 
rondzendboekjes zijn: België, Europa, Verenigde Staten, 
Olympische Spelen, Overzee, China etc. Lijst van thema's als 
vermeld in dit Clubblad.
Leden die van deze rondzendboekjes gebruik willen maken 
moeten zich hiervoor opgeven bij de heer Hein Hochstenbach. Op 
dit moment nemen 15 leden deel aan het rondzendverkeer. 

Nieuwtjesdienst
Wij ontvangen een vergoeding van € 340,00 per jaar indien wij 
een jaaromzet halen van minimaal € 1850,00, bij een kleinere 
omzet is de vergoeding naar rato. Graag verneem ik van de leden 
of er nog leden zijn die nieuwtjes willen bestellen via onze 
vereniging.

De heer Lei Hotterbeekx houd regelmatig onze site bij door het 
plaatsen van agendapunten, nieuwtjes en mededelingen. 
Deze site kunt u bekijken op www.xs4all.nl/~disk/. 
Voor vragen kunt u zich wenden tot ondergetekende 
of Lei Hotterbeekx. 

Uw Voorzitter 
Vic Bours 
Schoolpad 9 
6114 BB Susteren
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PHILATILISTENVERENIGING GELRE-GULICK 
ECHT- SUSTEREN

Bestuurssamenstelling: 
- Voorzitter : Vic Bours
- Vice-voorzitter : Herman Küppers
- Secretaris : Lei Hotterbeekx
- Penningmeester : Peter Ernst

- Jeugdzaken - Jo Ruijten
- Nieuwtjesdienst - Vic Bours
- Rondzendingen - Hein Hochstenbach
- Activiteitencommissie - Jo Ruijten
- Public Relations      - Lei Hotterbeekx

De contributie bedraagt € 22,50 per jaar, inclusief 
“Filatelie” en zonder “Filatelie bedraagt de contributie 
€ 12,50.

Veiling Ruilbeurs         - Har Princen

Voor meer informatie : Vic Bours
Telefoon : 046-4492604
E-mail : bours11@planet.nl
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Rekeningnummers:

Penningmeester t.n.v. Peter Ernst
- CVB 948.375.175 inzake filatelie
Brachterzijde 14   6101 BR  St. Joost

Nieuwtjesdienst t.n.v. Vic Bours
- ABN-AMRO 41.56.43.090 inzake nieuwtjes
Schoolpad 9 - 6114 BB  Susteren

Verenigingslokaal

- Ledenbijeenkomsten café “Bie Alois”
Rijksweg Noord 21 6114 JA Susteren
Telefoon 046-4493150

- Ruilbeurs café "DE WEEGBRUG" STAMS 
Loperweg 10, 6101 AE Echt
Telefoon 0475-481347

Contributie 2012
Wij zullen op de jaarvergadering een verzoek aan de leden doen om 
de contributie 
te verhogen. Echter wordt er wel op gewezen dat wij komend jaar
strenger zullen gaan optreden tegen leden die hun contributie te 
laat betalen. Hier zult U begrip voor
moeten opbrengen daar de ledencontributies onze belangrijkste 
inkomsten
zijn. Wij kunnen dan, indien er afmeldingen zijn dit tijdig doorgeven 
aan de bond. Het bestuur verzoekt daarom de contributie voor 
komend verenigingsjaar 2012  in november 2011 ( € 25,00  
Filatelieblad en € 12,50 zonder blad ) te voldoen. Contributie t.n.v. 
Peter Ernst,  St. Joost, CVB Bank nr. 948375175 inzake contributie 
filatelie.
Tevens een verzoek aan de leden welke nog geen contributie 
hebben betaald dit over te maken.



4

PHILATILISTENVERENIGING 
GELRE-GULICK ECHT- SUSTEREN

Postzegelbeurs
café "DE WEEGBRUG" STAMS,
Loperweg 10 - 6101 AE Echt

Zondag van 9.30 uur tot ca. 12.00 uur:

27 februari 2011
27 maart 2011
29 mei 2011
26 Juni 2011
28 Augustus 2011

Postzegelbijeenkomst café “Bie Alois”,
Rijksweg Noord 21 - 6114 JA Susteren

Maandag van 20.00 uur tot ca. 22.00 uur

14 Februari 2011
14 Maart 2011 Jaarvergadering
11 April 2011 Paasviering met Tombola en 
                    Veiling
9 Mei 2010 
6 Juni 2010  
12 September 2010 Napraten over vakantie
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Uitnodiging voor de
Algemene Ledenvergadering 2011

Geachte leden,
Op maandag 14  maart 2011 is de jaarlijkse Algemene 
Ledenvergadering in het zaaltje boven bij café 'Bie Alois', Oude 
Rijksweg Noord 21, Susteren.
De vergadering begint om 20.00 uur. 

De agenda ziet er als volgt uit:
1. Opening
2. Verslag jaarvergadering 2010
3. Jaarverslag 2010
4.        Aansluiting Philaterlica
5.        Financiëel jaaroverzicht 2010 en contributie 2011
6.        Verkiezing bestuur en kascommissie 2011
             Bestuur:
             Hr V. Bours (voorzitter) is aftredend is herkiesbaar
             Hr H. Princen (bestuurslid) is aftredend is niet 
             herkiesbaar
             Eventueele kandidaten voor de bestuursfunctie kunnen 
             zich melden, tijdens of voor de jaarsvergadering,
             of bij een van de bestuursleden.
7. Pauze
8. Ledenbestand
9. Rondzendverkeer/ Nieuwtjesdienst
10. Verslag van de veilingen.
11. Rondvraag
12. Sluiting

U allen bent van harte welkom op deze Algemene 
Ledenvergadering.

 
                                           Uitnodigend namens  het bestuur,
                                           L.Hotterbeekx,
                                           Secretaris.
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Verslag van de
Algemene Ledenvergadering 8 maart 2010.

1. Opening
De voorzitter dhr. Bours heet alle aanwezigen van harte welkom. Er zijn 
19 leden aanwezig en er zijn 6 afmeldingen ontvangen.
2. Verslag jaarvergadering 2009
Het verslag wordt zonder vragen en opmerkingen goedkeurt.
3. Jaarverslag 2009
Het jaarverslag blijkt niet aanwezig te zijn in het clubblad. Daarom leest 
de voorzitter het verslag voor. Het verslag wordt door de vergadering 
zonder verdere opmerkingen goedgekeurd.
4. Financieel jaaroverzicht 2009 en contributie 2010
De penningmeester dhr. Ernst licht het financieel jaarverslag van 2009 
toe. Ook het afgelopen jaar is wederom afgesloten met een positief saldo. 
Er zijn een aantal leden die de contributie nog niet hebben betaald. Deze 
zullen worden benaderd.
Het voorstel om de contributie voor 2010 ongewijzigd te laten (€12,50 of 
€22,50 incl. philatelie) wordt door de vergadering akkoord bevonden.
De kascontrole is dit jaar gedaan door dhr. Van der Pas en dhr. Bours 
aangezien dhr. Köhlen verhinderd was. De kascommissie geeft aan dat er 
geen onregelmatigheden zijn gevonden Zei bedanken de 
penningmeester en stelt de vergadering voor deze te déchargeren 
hetgeen onder applaus wordt gedaan.
5. Verkiezing bestuur en kascommissie 2010
Dhr. Meuffels heeft aangegeven niet herkiesbaar te zijn. Er hebben zich 
geen kandidaten voor het bestuur aangemeld. Aangezien dhr. Meuffels 
de functie van secretaris vervult zal deze opnieuw moeten worden 
ingevuld. Dhr Hotterbeekx geeft aan hiervoor beschikbaar te zijn. De 
vergadering keurt de benoeming van dhr Hotterbeekx tot Secretaris 
goed.
Voor de kascommissie zal dhr. Van der Pas nog een tweede jaar 
beschikbaar zijn. Dhr Eberson die al reserve was wordt ook bereid 
gevonden het volgend jaar de kascontrole uit te voeren.
6. Pauze
Na een korte pauze met een drankje wordt de vergadering voortgezet. 
7. Ledenbestand
De vereniging telt op dit moment 52 leden. Ten opzichte van het vorig 
jaar betekent dit een daling van 1 lid.
8. Rondzendverkeer/Nieuwtjesdienst
Dhr. Bours heeft tot op heden nog steeds het rondzendverkeer gedaan. Er 
blijkt dat het afgelopen jaar minder vaak zegels uit de boekjes worden 
genomen en het blijkt moeilijk om boekjes samen te stellen. Op dit 
moment zijn er nog rondzendboekjes vanuit 3 personen die boekjes 
aanleveren, terwijl één persoon zich heeft teruggetrokken vanwege de 
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beperkte uitnamen. In juni zal e.e.a. worden afgesloten en zal dhr. 
Hochstenbach dit waarschijnlijk overnemen, afhankelijk van de situatie. 
Dit zal in het bestuur besproken worden.
Wat betreft de nieuwtjesdienst deelt dhr. Bours mee dat indien iemand 
een abonnement  heeft hij alle zegels ontvangt ook de speciale zegels. 
Indien deze achteraf besteld worden zullen deze zegels waarschijnlijk 
duurder uitvallen, vanwege de extra bestelling. Dus indien iemand 
verzekert wil zijn van alle zegels raadt dhr. Bours aan een abonnement te 
nemen.
9. Verslag van de veilingen
Dhr. Princen geeft aan dat de 12 veilingen in 2009 €24,00 hebben 
opgebracht oftewel €2,00 per keer.
Hij stelt de vergadering de vraag of hiermee moet worden doorgegaan., 
want afhankelijk van wie aanwezig is wordt er iets verkocht. Er wordt 
besloten de tafel te laten staan en de prijzen op de kavels te zetten. Voor 
deze prijs kan de kavel dan gekocht worden.
10. Rondvraag
Dhr. Hotterbeekx vraagt of het blad de stad Roermond nog bestaat, 
aangezien hij in de regio zoveel mogelijk reclame wil maken. Op dit 
moment probeert hij aankondigingen te plaatsen in 12 weekbladen en op 
2 internet pagina's.
Dhr. Ruiten geeft aan dat hij nog €391,00 in de kas geeft voor het 
aankopen van materiaal voor de beurzen. Hij geeft aan dat indien dit 
bedrag te hoog wordt dat dit wordt afgerekend met de penningmeester.
11. Sluiting
De voorzitter bedankt dhr. Meuffels voor zijn inzet voor de afgelopen 
jaren.
De voorzitter bedankt tot slot allen voor hun aanwezigheid en hoopt hen 
vaak te mogen begroeten op de bijeenkomsten en beurzen van dit jaar.
 
                                                  De secretaris,
                                                  J. Meuffels
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JAARVERSLAG 2010.
Algemeen.

Het jaar 2010 is begonnen met afscheid nemen van John meuffels als 
secretaris, hij is na de jaarvergadering als dank voor zijn inzet in de 
bloemetjes gezet.  

Ook dit jaar hebben we weer een gezellige paasviering gehad, welke goed 
bezocht was. Er waren weer de nodige gekookte en chocolade eieren. 
Iedereen heeft ze zich goed laten smaken samen met de lekkere cake. Hierbij 
een speciale dank aan de leden welke dit verzorgd hebben.

De loterij was zoals altijd weer een van de hoogtepunten ook nu waren er 
weer de nodige grappige situaties. Al met al wederom een geslaagde avond.

In mei was de eerste bestuursvergadering van 2010 met als belangrijkste 
afspraak dat het rondzendverkeer overgenomen wordt door H Hochstenbach.

Tevens werd besloten de eerste aanzet te geven om aan te sluiten bij 
Philatelica. 

Hr Hochstenbach heeft inmiddels het rondzendverkeer overgenomen van V 
Bours.

Op 26 oktober zijn de voorzitter en secretaris op uitnodiging van Philatelica 
aanwezig geweest op de halfjaarlijkse vergadering Federatie IV Philatelica 
Rayon-Zuid.

Deze vergadering is als zeer positief ervaren.

Op 28 oktober is te st Joost het contract ondertekend met Philatelica waarbij 
aanwezig waren Hr J.Gielen (Philatelica) en namens onze vereniging V.Bous 
,P Ernst en L.Hotterbeekx.

Tevens gaan we ook deelnemen aan het rondzendverkeer van Philatelica we 
beginnen met 125 boekjes onze eigen boekjes blijven natuurlijk ook 
circuleren

Naast de advertenties in diverse bladen zijn we nu ook te bewonderen op de 
kabelkrant (LOES) waar de datum van onze ruilbeurs/ ledenbijeenkomst 
komen op te staan.

Tevens staat onze vereniging ook op de digitale gemeentekalender met 
datums van bijeenkomsten en een verhaaltje over onze vereniging.

We zijn ook gestart met nieuws rond mailen naar onze leden (uiteraard wordt 
het nieuws ook op de website gezet). Iedereen die ook graag nieuws van onze 
vereniging wil ontvangen hier is te denken aan beurzen etc. Kan het 
mailadres opgeven bij de secretaris.

Op het einde van het jaar 2010 hadden we zoals ook afgelopen jaren onze 
kerstviering welke zoals altijd een gezellige avond werd. Met een lekker hapje 
en drankje.

Vooral de eigen gebakken wafels waren een succes onze dank aan de bakker.

De vers gevallen sneeuw kon de pret niet drukken. 

 L.Hotterbeekx

Radmakerstraat 1 - 6114 Xl   Susteren.  Tel: 0464492393                                
E-mail: hotterbeekx@hetnet.nl
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Sandd zending met postzegel?
Op een (reclame) zending één dezer dagen, leek op eerste blik een 
postzegel te zijn geplakt. Zelfs inclusief stempel. En dan denk je al snel, 
wie weet, een nieuw verzamelgebied erbij. Bij nadere beschouwing bleek 
het te gaan om een opgedrukte zegel met een aardig Kerst- sneeuw.

Postzegelontwerpen in Museum voor Communicatie:
In januari 2011 lanceert het Museum voor Communicatie een nieuwe 
website: waarop duizenden postzegels en 
de bijbehorende ontwerpen, zoals sport, koningshuis, oorlog enz. in een  
uitgebreide tijdlijn zijn opgenomen. Ook zijn er fraaie schetsen te vinden 
door te zoeken op plaats, ontwerper, kleur of techniek. Met deze website 
wordt deze belangrijke collectie voor het eerst voor iedereen met toegang
tot internet, toegankelijk. Het Museum heeft vele tienduizenden 
postzegels en postzegelontwerpen in haar archieven. Twee 
conservatoren in vaste dienst zorgen voor deze collectie. In het museum 
komen regelmatig onderzoekers om de verschillende objecten onder de 
loep te nemen. Maar buiten deze bezoekers zijn er in Nederland en ook 
daarbuiten veel meer geïnteresseerden. Dankzij goede 
digitaliseringtechnieken (en de subsidieregeling - digitaliseren met beleid 
- van het Ministerie van OC&W, uitgevoerd door SenterNovum) zijn ruim 
10.000 postzegels en hun originele schetsen te zien op de nieuwe site. 
Een projectteam van conservatoren en registrators van het Museum voor 
Communicatie werkten twee jaar lang om alle objecten een goede 
beschrijving te geven, de verhalen bij de postzegels te vertellen en samen 
met Fabrique de website vorm en inhoud te geven.

www.postzegelontwerpen.nl 
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Postzegelsverzamelen.

Ben sinds 1985 actief verzamelaar van postzegels. Vanaf het begin 
heb ik alle postzegels bij elkaar gehouden maar hoofdzakelijk 
verzamelde ik Nederland en sport/olympische spelen. Ik ben vanaf 
1990 lid geworden bij Postzegelvereniging Susteren en vanaf  ca. 
1993 lid van Postzegelvereniging Gelre Gulick Echt. Bij beide 
verenigingen heb ik bestuursfuncties uitgeoefend en ben Voorzitter 
geworden van Postzegelvereniging Susteren. Op een veiling van 
Postzegelvereniging Gelre Gulick heb ik voor de gein 2 stokboeken 
van China gekocht, hoofdzakelijk omdat mijn vrouw de motief 
zegels, bonsai en bomen prachtig vond. Toen ik de boeken gekocht 
had kwamen twee heren mij vragen of ze de boeken konden kopen, 
de heren hadden aan de bar gezeten en de kavel China was aan hun 
neus voorbij gegaan ( waren speciaal voor deze boeken naar deze 
veiling gekomen ).  Vanaf deze tijd heb ik een abonnement/ 
nieuwtjes genomen op postzegels van China. Op alle beurzen waar 
ik toen kwam heb ik heel veel postzegels van China gekocht. Ik kocht 
toen der tijd op de Bouwbeurs in Antwerpen en op Duitse beurzen ( 
Essen en Köln ) stokboeken, albums en mapjes van China voor zeer 
lage prijzen. Stokboeken en mapjes voor een paar honderd 
Belgische francs. Ik heb toen een hoeveelheid van wel 50 
stokboeken met diverse Albums bij elkaar verzameld, de mapjes, 
enveloppen en losse zegels niet meegerekend. I k ben ook lid 
geworden van de China Filatelie. Sinds ik met vervroegd pensioen 
ben heb ik meer tijd voor het uitzoeken en verzamelen. Sinds een 
paar jaar ben ik Voorzitter van Postzegelvereniging Gelre Gulick Echt 
Susteren. De 2 verenigingen zijn samengegaan in 2009 en ik was 
hiervoor al Voorzitter van Postzegelvereniging Susteren. Vanuit mijn 
werk ( Boekhouder / Personeelszaken ) van een bedrijf, werkzaam 
over heel de wereld kreeg ik veel postzegels ( Europa, China, 
Hongkong  etc 
Ik heb een leuke verzameling China, Hong Kong, Macao, Indo China, 
Nederland en Olympische spelen ( Diverse Europese Landen ).
Onze vereniging heeft een eigen website waar alles te vinden is over 
de vereniging en alles betreffende nieuwtjes, rondzendingen, 
clubgebeuren, site voor te koop aangeboden en gevraagde 
postzegels, beurzen in Limburg en omstreken en ons eigen clubblad 
wat ik verzorg. Ik verzorg binnen onze vereniging veilingen en 
dialezingen en sinds september 2010 heb ik ook kavels staan op de 
veilingen van de China Filatelie en D & O veiling en Ebay. Ik hoop nog 
lang plezier te hebben met het verzamelen van postzegels. 
Vic Bours
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Uitgifteprogramma TNT Post
eerste halfjaar 2011

Voor de eerste helft van 2011 heeft TNT Post het uitgifteprogramma
tijdens de Postex bekendgemaakt. Ook in het komende
jaar is er weer een serie 'Mooi Nederland', met ditmaal de plaatsen
Almere, Eindhoven, Breda, Apeldoorn en Enschedé. Maar
ook vele andere onderwerpen en persoonlijke postzegels komen
aan bod. Hier het overzicht (wijzigingen voorbehouden):

10 januari
Persoonlijke postzegel St. Janskathedraal in 's-Hertogenbosch,
vel van 10 zegels (zelfklevend); Mooi Nederland Almere en
Eindhoven (velletjes van 5 zegels, gegomd)

31 januari
Persoonlijke postzegel Nederpop, vel van 10 gelijke zegels
(gegomd)

28 maart
375 jaar Universiteit van Utrecht, vel 10 verschillende zegels;
Stad van Nederland, postzegelvel met 12 zegels waarvan 11
verschillende

11 april
Mooi Nederland: Breda en Apeldoorn

18 april
Da's toch een kaart waard, vel met 3 gelijke postzegels
(gegomd)

2 mei
Jubileumpostzegels 2011, vel van 10 zegels (5 verschillende)

23 mei
UNICEF 65 jaar, vel met 10 verschillende zegels; Mooi Nederland
Enschede en Mooi Nederland verzamelvel 2011

27 juni
100 jaar Ned. Vereniging voor Microbiologie, vel met 10
verschillende zegels (gegomd).
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Koolmees zingt echt: 

TNT Post heeft weer eens wat nieuws, alhoewel het in China al een 
keer is vertoond. Op 31 januari verscheen als eerste in een serie 
de (persoonlijke) postzegel met als afbeelding de koolmees. En 
die kan men echt horen zingen……als er maar een abonnement 
wordt genomen op de hele serie. Dan krijgt de afnemer namelijk 
een speciale audiopen (ter waarde van € 39,95 volgens TNT) 
cadeau, waarmee je het gezang van het vogeltje kunt horen. De 
gehele serie bestaat uit 70 verschillende vogelafbeeldingen, die 
de komende drie jaren op postzegels zullen worden uitgegeven. 
TNT werkte voor de zegel samen met Natuurmuseum Naturalis in 
Leiden, waar ook de presentatie plaats vond, de 
Vogelbescherming en de vereniging SOVON (Vogelonderzoek 
Nederland). De tekening van de koolmees is van M.A. Koekkoek, 
bekend van de vroegere schoolplaten. Acteur Eric de Vogel 
presenteerde de nieuwe zegel. Even uitgaand van de huidige prijs 
voor soortgelijke uitgiften (per KNBF Nieuwsbrief een digitale 
uitgave van de KNBF pag. 3 
zending van twee velletjes berekent TNT Post € 15,00) spreken 

we hier dus van een „investering? van € 525,00, we mogen wel 

zeggen een „flink? bedrag. Krijgt u er wel een fraai bijpassend 

album bij, en natuurlijk de geluidspen. Men kan zich afvragen of 
dit nog met filatelie te maken heeft….op brieven zullen we deze 
zegels waarschijnlijk maar heel weinig aantreffen. Bovendien, 
degene die graag vogeltjes verzamelt kan ook in het buitenland 
terecht, en dat zingen?.....hoe vaak denkt u dat er naar het 
gezang op de zegel geluisterd gaat worden? Blijft dat het beslist 
een fraaie verzameling kan worden. En spectaculair, want 
postzegels met geluid, dat hoor je niet zo vaak.
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